
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 28/09/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
             
ΘΕΜΑ:  «Επικίνδυνη για τους διερχόμενους οδηγούς η σήραγγα του Αγίου 

Ηλία στην Αιτωλοακαρνανία» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Η ως άνω σήραγγα αποτελεί τμήμα της λεγόμενης «Παραϊονίας Οδού», που 
οδηγεί από το Αιτωλικό προς τον Αστακό. Μέσα από τη σήραγγα αυτή, διέρχονται, 
καθημερινά, επιβατικά οχήματα, λεωφορεία, βυτιοφόρα με εύφλεκτα υγρά, 
φορτηγά με επικίνδυνα μεγάλα φορτία, αγροτικά μηχανήματα και δίκυκλα. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, πριν από ενάμισι χρόνο, το τούνελ είχε υποστεί 
δολιοφθορά φωτισμού. Ως εκ τούτου, έντονες είναι οι ανησυχίες, που μας 
μεταφέρουν διερχόμενοι οδηγοί για την ασφάλεια τους, κατά τη διέλευση από την 
εν λόγω σήραγγα, καθώς, όπως αναφέρουν, σε αρκετά σημεία δεν υπάρχει 
φωτισμός, ενώ επακόλουθα, όταν δεν υπάρχει ρεύμα, οι τουρμπίνες εξαερισμού 
δεν λειτουργούν. Επιπλέον, κάνουν λόγο για ανυπαρξία Λωρίδας Έκτακτης 
Ανάγκης (Λ.Ε.Α.) και εξόδων διαφυγής, σε περίπτωση ατυχήματος.   
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε να προχωρήσετε σε άμεσο έλεγχο και διαπιστώσεις των όσων 
αναφέρονται ως προβλήματα στο προαναφερθέν τμήμα του οδικού δικτύου της 
«Παραϊονίας Οδού», όπως τα αναδεικνύουν ενώπιόν μας οι άνω οδηγοί 
οχημάτων;  
 

2. Προτίθεσθε να προβείτε, το ταχύτερο δυνατόν, στις απαραίτητες ενέργειες για 
την αποκατάσταση των ανωτέρω βλαβών, τη διασφάλιση των τεχνικών υποδομών 
από δολιοφθορά και των κακοτεχνιών στην άνω σήραγγα, λαμβάνοντας υπόψη 
ότι, η «Παραϊονία Οδός» αποτελεί σημαντική οδική αρτηρία και ότι, μέσα από το εν 
λόγω τούνελ διέρχεται σημαντικός αριθμός οχημάτων;  
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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